
Domžale - Skupina Helios pod
vodstvom Uroša Slavinca se
vztrajno pobira iz gospodarske
krize. »Zaradi veliko dela smo
uvedli delo tudi med konci te-
dna, kjer smo lahko, pa smo uve -
dli tudi nočno izmeno. V prvih
petih mesecih smo ustvarili 3,6
milijona evrov čistega dobička,
prodajo pa povečali za 14 od-
stotkov na 1 16,8 milijona evrov,«
je na petkovi skupščini povedal
Slavinec in dodal, daje bila rast
prodaje v maju na medletni rav-
ni celo več kot 20-odstotna.

Delničarji so na skupščini
podprli predlog uprave, da letos
ponovno ne izplačajo dividend,
upravi pa obnovili pooblastilo
za nakup do deset odstotkov las-
tnih delnic. »Tako težkega leta,
kot je bio minulo, Helios v no-

vejši zgodoviniše ni doživel. Pre-
kinili smo svetovalne storitve,
znižali stroške marketinga, zni-
žali prejemke uprave, investicije
in zaloge. Lanski rezultati so bili
glede na gospodarske razmere
dobri, a kljub temu skromni. Za-
to predlagamo, da se dividende
ne delijo, s čimer bi se Helios
kapitalsko okrepil,« je odločitev
o neizplačilu dividend pojasnil
Slavinec.

Za edini nasprotni predlog je
sicer poskrbel kar predsedujoči
skupščini Marko Vresk. Ta je na-
mreč s svojim predlogom, ki ga
je uskladil z nekaterimi večjimi
lastniki, iz statuta črtal člen, po
katerem so bili do udeležbe na
dobičku upravičeni tudi člani
nadzornega sveta, mp


